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Uw kenmerk 

Geachte heer, mevrouw. 

Hierbij sturen wij u onze antwoorden op de schriftelijke vragen van 
dhr. C. Schimmel van de fractie van D66 over het in kaart brengen van de 
maatschappelijke kosten in Groningen van het verbod op wietteelt. De brief 
met achtergrond bij de schriftelijke vragen treft u als bijiage aan. 

1. Hoeveel illegale hennepkwekerijen zijn er de afgelopen vijfjaar 
ontdekt in Groningen? 

Jaar Aantal 
2010 94 
2011 69 
2012 77 
2013 118 
2014 88 

Toelichting op de cijfers: 
De cijfers zijn op basis van informatie van politic. In 2010 zijn 94 
hennepkwekerijen geruimd in het toenmalige politie district 
Groningen - Haren. De aantallen in 2011 - 2014 hebben alleen 
betrekking op de stad Groningen. 
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2. Hoeveel klachten heeft de gemeente in de afgelopen vijfjaar 
ontvangen over, of gerelateerd aan, illegale hennepteelt. 

Overlast vanwege illegale hennepteelt, wordt niet apart geregistreerd 
door het Meldpunt Overlast en Zorg. Het Meldpunt Overlast en Zorg 
registreert wel drugsgerelateerde overlast. Dit ziet met name op 
overlast op straat en de impact hiervan. In de afgelopen jaren ontving 
het Meldpunt Overlast en Zorg rond de 350 meldingen per jaar die 
drugsgerelateerd zijn. Ondanks dat er geen aparte registratie op 
illegale hennepteelt is, heeft het Meldpunt Zorg en Overlast de 
meldingen over 2014 teruggekeken. In circa 10 gevallen zijn er 
overlastmeldingen geweest waarin buren zich ook zorgen maakten 
over een mogelijke hennepkwekerij. 
Het is in bovenstaand kader verder van belang te vermelden dat 
meldingen van buurtbewoners die zich zorgen maken over een pand, 
zich veelal direct bij de politie melden (bijvoorbeeld via Meld 
Misdaad Anoniem). 

3. Hoeveel manuren/fte's besteedde de politie in Groningen in de 
afgelopen vijfjaar aan het opsporen en ontmantelen van illegale 
hennepkwekerijen? Wat zijn hiervan de to tale kosten? Hoe ver houdt 
dit zich tot de totale politiecapaciteit en het aantal manuren/fte's dat 
de politie in Groningen in de afgelopen vijfjaar besteedde aan 
bijvoorbeeld woninginbraken, huiselijk geweld en surveillance? 

Het hennepteam van politie is bezig met de opsporing en ontmanteling 
van hennepkwekerijen. Het hennepteam werkt op niveau noord 
Nederland. Het hennepteam Noord Nederland bestaat uit een 
coordinator en 18 fte medewerkers. Daarnaast is in elk basisteam 
(Centrum, Noord en Zuid) een medewerker die opsporing van hennep 
in zijn takenpakket heeft. Het is voor de stad Groningen niet te 
bepalen om hoeveel uren en weIke kosten het gaat. 

4. Welke politiecapaciteit zou naar schatting zijn vereist om de gevaren, 
de schade en de overlast door en rondom hennepteelt volledig te 
bestrijden? 

De omvang van de georganiseerde hennepteelt is geenszins te 
bepalen. Het is daarom onmogelijk om een schatting te geven hoeveel 
capaciteit nodig is om illegale hennepteelt volledig te bestrijden. 
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Daarbij is de aanpak van de illegale hennepteelt niet eenzijdig te 
beleggen, maar onderdeel van een integrale aanpak. 

5. Hoeveel van het totaal aantal (woning-)branden in de afgelopen vijf 
jaar in Groningen kunnen direct of indirect in verband worden 
gebracht met illegale hennepkwekerijen? 

Hieronder staan de cijfers vermeld waarvan is vastgesteld dat de brand 
is ontstaan vanwege een direct verband met een illegale 
hennepkwekerij. Over 2010 beschikken we niet over cijfers. 

Branden direct gerelateerd aan een illegale hennepkwekerij: 

2011: 1 
2012: 3 
2013: 2 
2014: 1 

6. Met welke kosten heeft de gemeente zich de afgelopen vijfjaar als 
gevolg van dit type branden geconfronteerd gezien: voor 
brandweerwerkzaamheden, herstel van openbare eigendommen en 
eventuele andere zaken? 

De brandweer is 24 uur per dag 7 dagen per week standby om branden 
te blussen. De oorzaak van de brand en het type brand maakt daarbij 
niet uit. De budgetten van de brandweer en het aantal manuren worden 
via de begroting jaarlijks vastgesteld. De brandweerwerkzaamheden 
worden voor de stad Groningen per 1 januari 2014 uitgevoerd door de 
Veiligheidsregio Groningen. 
De overige kosten zijn niet te herleiden. 

7. Heeft de gemeente daarnaast zicht op de kosten waarmee eigenaar(s) 
van het pand in kwestie en van eventuele omliggende panden (zoals 
woningbouwverenigingen) zich geconfronteerd zien als gevolg van dit 
type branden? Zo ja, wat bedroegen deze in de afgelopen vijfjaar? 
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Er zijn uiteraard kosten gemoeid met het herstellen van een woning 
nadat er een hennepkwekerij is geruimd. Dit loopt snel in de 
duizenden euro's. Per pand verschilt de hoogte van de kosten, 
afhankelijk van de staat van het pand. Het spreekt voor zich dat deze 
schade na brand nog vele malen hoger is. 

8. Heeft de gemeente daarnaast inzage in de kosten door toedoen van de 
illegale hennepteelt ontstaan voor andere partijen, zoals 
energiemaatschappijen ? 

Nee. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, 
Peter den Oudsten 

de secretaris, 
Peter Teesink 



BULAGE 

Schriftelijke vraigen - In kaart brengen van de maatschappelijke kosten in Groningen 
van het verbod op wietteelt 

In mei vend een ontploffing plaats in illegale hennepkwekerij in een appartement aan de 
Monnikenhof in Groningen. Gelukkig raakte er niemand gewond, maar de grote 
veiligheidsrisico's die ontstaan als gevolg van de illegale hennepteelt werden opnieuw 
duidelijk. Begin juni werd aan de Peizerweg in Groningen na een grote politieactie opnieuw 
een henhepplantage opgerold. 

D66 blijft ohverminderd voorstander van het legaliseren van de hennepteelt. 
Daarmee kunnen we gevaarlijke situaties voorkomen en besparen we op kostbare 
politiecapaciteit. Ook het huidige college geeft in coalitieakkoord aan te willen 
experimenteren met legale wietteelt. In 2014 heeft Groningen al het manifest Joint 
Regulation ondertekend, net als (op dit moment) 53 andere gemeenten. Burgemeester Den 
Oudsten geeft in de collegebrief van 29 mei 2015 over dit onderwerp aan eveneens 
voorstander te zijn van regulering van de achterdeur. 

D66 steunt de burgemeester in zijn streven om er bij het Rijk op te biijven aandringen 
experimehten mogelijk te maken, of Never nog, om de teelt van cannabis direct helemaal te 
legaliseren en reguleren. Hiervoor is het zinvol om in kaart te brengen welke kosten in onze 
gemeente gemoeid zijn met het huidige, repressieve beleid. Deze cijfers kunnen de raad ook 
van pas komen in de aanloop naar de geactualiseerde nota drugsbeleid van de gemeente 
Groningen, waarover de raad zich eind dit jaar zal uitspreken. ^ 

Daarom dient D66 de volgende schriftelijke vragen in: 

1. Hoeveel illegale hennepkwekerijen zijn er de afgelopen vijfjaar ontdekt in Groningen? 

2. Hoeveel klachten heeft de gemeente in de afgelopen vijfjaar ontvangen over, of 
gerelateerd aan, illegale hennepteelt? 

3. Hoeveel manuren/fte's besteedde de politie in Groningen in de afgelopen vijfjaar aan het 
opsporen en ontmantelen van illegale hennepkwekerijen? Wat zijn hiervan de totale kosten? 
Hoe verhoudt dit zich tot de totale politiecapaciteit en het aantal manuren/fte's dat de politie 
in Groningen in de afgelopen 5 jaar besteedde aan bijvoorbeeld woninginbraken, huiselijk 
geweld en surveillance? 

4. Weike politiecapaciteit zou naar schatting zijn vereist om de gevaren, de schade en de 
overlast door en rondom hennepteelt volledig te bestrijden? 



5. Hoeveel van het totaal aantal (woning-)branden in de afgelopen vijfjaar in Groningen 
kunnen direct of indirect in verband worden gebracht met illegale hennepkwekerijen? 

6. Met welke kosten heeft de gemeente zich de afgelopen vijfjaar als gevolg van dit type 
branden geconfronteerd gezien: voor brandweenwerkzaamheden, herstel van openbare 
eigendommen en eventuele andere zaken? 

7. Heeft de gemeente daarnaast zicht op de kosten waarmee eigenaar(s) van het pand in 
kwestie en van eventuele omliggende panden (zoals woningbouwverenigingen) zich 
geconfronteerd zien als gevolg van dit type branden? Zo ja, wat bedroegen deze in de 
afgelopen vijfjaar? 

8. Heeft de gemeente daarnaast inzage in kosten die door toedoen van de illegale 
hennepteelt ontstaan voor andere partijen, zoals energiemaatschappijen? 

Carlo Schimmel 
D66 Groningen 


